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-----Oorspronkelijk bericht----- 
Van:  
Verzonden: maandag 26 november 2018 11:07 
Aan:  
Onderwerp: Inspreken 3e Stadsronde Zonneweide Lanakerveld 
 
 
 
"DISCLAIMER gemeente Maastricht" 
" De informatie in dit bericht is uitsluitend bestemd voor de persoon of personen aan wie dit bericht is 
verzonden. Het bericht kan mogelijk vertrouwelijke informatie bevatten. Mocht dit bericht bij vergissing 
aan u zijn toegezonden, stuurt u het bericht dan s.v.p. retour afzender en verwijdert u het bericht uit uw 
bestanden. Het is, zonder onze toestemming, niet toegestaan de u toegezonden informatie te publiceren, 
te bewerken of verder te verspreiden. In het bericht mogelijk naar voren gebrachte informatie en ideeën 
zijn in de eerste plaats des schrijvers en vormen niet zonder meer de mening van de gemeente 
Maastricht." 
 



Voorzitter, Raadsleden,                                                                                                      27-11-2018
Deze Stadsronde is niet meer dan de zoveelste zinloze formele plichtpleging. Afgelopen week van 
de Gemeente nog excuses ontvangen, omdat mijn schriftelijke inspraakbijdrage van de 1e 
Stadsronde/informatiemarkt, door miscommunicatie, niet aan de Raadsleden is toegezonden.
Ik vraag mij af of het iets uit zal maken, er wordt immers toch nauwelijks of helemaal niet door U op  
gereageerd.
Heeft U overigens mijn gedetailleerde inspraak bijdrage n.a.v. de Stadsronde in Malberg wel tot u 
genomen?? Dan heeft U ook mede kunnen vaststellen hoe de Gemeente met zijn Burgers omgaat.

Omdat het niet zo goed gegaan was met de aanpak, lees communicatie bij het Windturbine- 
dossier, zou het nu anders en veel beter moeten gaan, bij deze Zonneweide. Het tegendeel is het 
geval, in vele opzichten, zowel juridisch, als met het informeren/betrekken van Burgers. 

Bijna 20 jaar als zeer kritische Burger en bepaalde deskundigheid, zeker t.a.v. dit gebied, som ik 
feiten op, aantoonbare misleiding (deels ook door de Provincie) die symbool staan dat o.a. Burgers 
in Malberg, geen enkel idee hebben, betrokken of geïnformeerd zijn, over wat er thans 
onbeschaamd wordt doorgedrukt, in onze unieke omgeving.(slechts een handjevol was aanwezig)
Persoonlijk vind ik de onherstelbare aantasting van de Cultuurhistorie en het Landschap van ons 
uniek Zouwdal, door het betonnen fietspad nog veel ernstiger. Dat in 2008 volkomen illegaal, 
zonder Raadsbesluit en betrekken Burgers en Boeren daar neer gelegd is. Zeker nu deze op 
juridisch onacceptabele wijze nog verder word uitgebreid, volstrekt in strijd met de Bewoners 
afspraak op 17-12-'14 bij de afscherming van de Steenfabriek, dat er geen Fiets/voetpad naar de 
Via Regia zou worden aangelegd. Thans worden we belogen en bedrogen voor n.b. een Belgisch 
fietspad. Als het moet zal dit dit bij de Rechter door meerdere personen worden getuigd.

Dat de 'Landschapsvisie Zouwdal' zich slechts beperkt t.b.v. deze Zonneweide, is niet alleen een 
farce, maar volstrekt onaanvaardbaar, daar deze dient te geschieden voor het gehele Lanakerveld 
e.o., met het Zouwdal vanaf de Zouwweg en het 4 km. vrij zicht, HET basisuitgangspunt moet zijn.
(Het Zouwdal is achter de Volkstuinen nog maar 50m. breed i.p.v. de beloofde/afgesproken 500m.)
De Gemeente handelt al jaren, in dit totale gebied, zeker wat betreft Burgerparticipatie/Informatie 
volledig in strijd met de aanstaande Omgevingsvisie/wet die het volgend jaar zijn 1e beslag krijgt.
(Die al 2 jaar is uitgesteld)
De benodigde Bestemmingsplan- 'wijziging' voor deze Zonneweide, gebaseerd op een totaal 
verouderd B.plan uit 2002, met inmiddels een totaal vernieuwende Wet RO, zal zeker ook in 
samenhang met het illegale betonnen Fietspad, juridisch zo nooit gerealiseerd kunnen worden. Er 
is totaal niets geleerd van het Windturbine dossier. (In het Heuvelland mogen daarom geen 
windturbines geplaatst worden en dit zou voor Zonneweides, ook Provinciaal beoordeeld moeten 
gaan worden. 

Tot slot: Het is toch onvoorstelbaar dat op de nieuwe woningen Zouwdalveste nauwelijks of geen 
zonnepanelen worden geplaatst. 
Ik smeek U nogmaals, sta geen woningbouw toe op de Volkstuinen, dit wordt in vele opzichten een 
regelrechte ramp.
Deze inspraakbijdrage spreek ik mede in, namens het Buurtnetwerk Veer Zien Malberg.
Dank u voor de aandacht, 




